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w imieniu mieszkaicow ulicy Le6nej, a w szczeg6lnoici zamieszkalych

na odcinku pomiedzy skrzyiowaniami z ulicami Piaski i Saperska w celu zwiqkszenia

bezpieczedstwa pieszych zwracam siq z pro6bq o zamontowanie progu zwalniajqcego.

Pomimo ograniczei prqdko6ci z racji terenu zabudowanego kierowcy bardzo czQsto

przekraczajq dozwolonq prqdkoSg co powoduje, ie musze gwattownie hamowai

w sytuacji, gdy piesi chcq przejSi na drugE strone ulicy.

Prosze Pana Prezydehta o pomoc w tej sprawie.
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